
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 13. marts 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 486
Vil ministeren oplyse, hvor mange gange årligt kommunerne har brugt foræl-
drepålæg for at forhindre genopdragelsesrejser siden indførelsen af forældre-
pålæg og frem til i dag? Hvad er erfaringerne med forældrepålæg til at forhin-
dre genopdragelsesrejser, og vurderes det at være et effektiv redskab?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mattias Tesfaye (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mattias.Tesfaye@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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